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Írásbeli kérdés

Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi er őforrások Miniszterének

„Milyen változásokra számíthatunk a lombikprogram szabályozása kapcsán? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt napokban több, egymásnak ellentmondó nyilatkozat jelent meg a lombikprogramo k
jövőbeni szabályozásával kapcsolatban. Miközben a kormány milliárdos forrásbővítést ígér, a
tb-támogatás pedig az eddigi 70 százalékról 90 százalékra n ő , addig egyben szigorítást is ígér t
az "életvédelem szempontjainak" figyelembevételével, valamint az "üzleti célú" felhasználás
ellenében. Nem teljesen világos, hogy ez mit is takar, ahogy az sem derült ki eddig, hog y
pontosan mekkora összeggel és milyen új szabályokkal alakítják át a programot .

Kérem Tisztelt Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre !

Mit ért a kormány az "üzleti célú" felhasználáson? Megtiltaná hogy a lefagyasztot t
embriókat más meddő párok is fél fesználhassák?

- Mit ért a kormány az állam szerepének felértékelése alatt? Megszűnhetnek a
magánintézmények? A Kaáli Intézetet is érintenék ezek a változások ?
Mit jelentenek az életvédelmi szempontok, milyen szigorításra számíthatnak az
érintettek?

- Milyen okból vonják be a program szabályozásának módosításába az egyházat ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . augusztus 3,t_
Szabó ► ímea

Független országgyű lési képviselő
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